
 

Beste raadsleden, 
In afstemming met de fractie Stem Lokaal stuur ik u hier het antwoord op de schriftelijke vraag over 
de enquête Mobiliteit. Gebruikelijk is dat een schriftelijke vraag via een raadsinformatiebrief wordt 
afgedaan maar omwille van de snelheid en efficiency is in overleg met de fractie Stem Lokaal 
gekozen voor antwoord per email. 
 

  
Vraag: 
De fractie van Stem-Lokaal heeft hierover de volgende vraag:  
De gemeente Albrandswaard heeft op de website een vraag aan de bewoners gesteld met betrekking 
tot hun mobiliteit.  
Daarin wordt aangegeven met de auto, met de fiets, openbaar vervoer of te voet.  
Naar onze mening ontbreekt hierbij een belangrijke groep, welke veel hinder ondervindt met het 
gebruik van hun voertuig.  
Dit betreft inwoners, die gebruik maken van hun gehandicapten vervoer, zoals personen die bij 
voorbeeld gebruik maken van een scootmobiel of een rolstoel of anderszins.  

Worden deze bewoners uitgesloten? 

  

Antwoord: 

Nee, deze bewoners worden uiteraard niet uitgesloten. Het college heeft inclusie hoog in het vaandel 
staan en vindt dat iedereen het recht heeft om te kunnen deelnemen aan de maatschappij, ongeacht 
een beperking.  

Zie hierover ook de raadsinformatiebrief van 27 juni 2023, met als onderwerp: Lokale Inclusie 
Agenda Albrandswaard 2023. 

De mate waarin iemand zich zelfstandig kan verplaatsen, is bepalend voor de mate waarin iemand 
kan deelnemen aan de samenleving. Mobiliteit speelt daarin een belangrijke rol. 

In de enquête zijn verschillende vervoersvormen gecategoriseerd. Het gaat daarbij om de grootste 
categorieën onder een verzamelnaam (fiets, auto, ov, lopen). Het doel daarvan is om inzicht te 
krijgen in de vervoersstromen en de motieven voor de keuzes die worden gemaakt. Het gebruik van 
een scootmobiel, rollator of rolstoel hoort ook tot de categorie lopen. 

Uit uw vraagstelling blijkt dat wij dit onvoldoende hebben benadrukt. Wij zullen de vraagstelling in de 
enquête daarop aanpassen en bij toekomstige communicatie hier meer nadruk op leggen. 

  

Ik ga er vanuit uw schriftelijke vraag hiermee voldoende beantwoord te hebben. 

  

Met vriendelijke groet, 

Mario Bianchi 



Wethouder  Financiën, Economie en Werk, Bedrijfsvoering en Dienstverlening, Sport, Mobiliteit en 
Afval 

 


